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Poslanec
in volivci

NA NEDAVNIH zborih vo-
livcev v naši občini, kjer se
je razpravljalo o nadomest-
nih volitvah za zveznega po-
slanca, je bilo izrečenih pre-
cej kritičnih pripomb na ra-
čun dejavnosti poslancev, bo-
disi zveznih bodisi republi-
ških. Glavni očitki so leteli
na kaj majhno povezanost
poslanca z volivci, z življe-
njem in problemi v krajevnih
in delovnih skupnostih ter v
komuni. Slišati je bilo celo
opazke, da so posamezni po-
slanci, izvoljeni na območju
naše občine, imeli tako rekoč
edini, neposredni »stik« z vo-
livci —• na voliščih, in to na
dan svoje izvolitve.

V zadnjih mesecih smo bili
spričo čedalje večjega učin-
kovanja reforme tudi priča
številnim težavam v delovnih
organizacijah v gospodarstvu.
V marsikaterem delovnem
kolektivu so se pritoževali
zaradi gospodarskih predpi-
sov ali, bolje rečeno, ne-
ustreznih sistemskih rešitev.
Litostrojčani so nedavno celo
neposredno poslali zvezni
skupščini svoje zahteve po
spremembi nekaterih predpi-
sov —• namesto da bi »zadol-
žili« svojega poslanca v go-
spodarskem zboru zvezne
skupščine, naj sproži njihove
probleme — ki pa seveda ni-
so samo njihovi — na ustrez-
nih mestih v zvezni skupšči-

ni. Mar ta in verjetno še
drugi podobni primeri ne ka-
žejo, da so tudi poslanci zbo-
rov delovnih skupnosti odtr-
gani od volivcev — proizva-
jalcev, svoje baze. Drugače bi
se verjetno delovni kolektivi
pogosteje obračali nanje.

O šibkih stikih poslancev z
volivci govorimo že precej
dolgo. Navadno seže poslan-
čeva vez le do občinskih or-
ganov, tu pa tam tudi do
vodstev večjih delovnih orga-
nizacij, medtem ko skoraj ne
zasledimo, da bi prišli po-
slanci na zbore volivcev — na
lerenu ali v podjetju. Povsem
bi lahko pritrdili tistim, ki
pravijo, da bi morali zvezni
ali republiški poslanci vsaj
enkrat do dvakrat na leto
prihajati neposredno med
svoje volivce, se zanimati za
lokalne probleme ali proble-
me v delovni organizaciji,
hkrati pa videti, kako se
skupščinski akti izvajajo v
praksi, in seveda tudi poro-
čati volivcem o svojem delu,
o svojih nastopanjih in sta-
liščih v skupščini. Za takšno
dejavnost poslancev bi se
morala kar najbolj zavzemati
občinska konferenca SZDL.
Potem bi se tudi volivci
češče obračali na poslance z
raznimi vprašanji in proble-
mi, s tem pa posredno tudi
na skupščino.
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